
Referat generalforsamling i Grundejerforeningen Vej 15, Fuglevænget, 
Pileengen og Kukkerengen. 
Søndag d.24/9 2017 
  
30 personer til stede, inklusiv bestyrelsen. 

  
Dagsorden: 

1.      Valg af dirigent og referent 

2.      Bestyrelsens beretning 

3.      Fremlæggelse af regnskab 

4.      Vedtagelse af kontingent 

5.      Indkomne forslag 

6.      Valg af bestyrelsesmedlemmer 

7.      Valg af revisor 

8.      Evt. 

  
 
Ad punkt 1 – Valg af dirigent og referent 
Dagsorden godkendt, Per Gunslev valgt til dirigent (bestyrelsen) 
Referent Rikke Stobbe(bestyrelsen). 

  
Generalforsamlingen er lovligt indkaldt. 

  
Ad punkt 2 – bestyrelsens beretning 
Se særskilt dokument. 

  
Under beretningen, orienterede Per om kloakeringen. Herunder var der flere kommentarer, som 
omhandlede følgende; 
Vedligeholdelse af vejene,  
hastighedsbegrænsning,  
beskæring af buske og træer,  
brug af materialer ved genopbygning og  
forslag om, at bestyrelsen skal forsøge at kontakte et par kloakmestre, for at forhøre os, om der kan blive 
tale om "mængderabat".  

  
Kommunen er forpligtet på at reetablere vejene, når kloakeringen er klar. 
Inden igangsættelse af kloakeringen har bestyrelsen besigtiget vejene med repræsentanter fra Odsherred 
Forsyning, og fyldt huller op i løbet af sommeren.  
Alle opfordres til at hjælpe med at vedligeholde vejene, da der nemt opstår store huller. Der ligger 
stabilgrus rundt omkring i bunker, som man altid kan tage fra. 
Bestyrelsen redegjorde for den af Holbæk Ret afsagte dom vedrørende grundejere, der ikke betaler 
kontingent til grundejerforeninger. Der er udsendt opkrævning for vedligeholdelse af vejene for de sidste 
tre år til de grundejere, der ikke har betalt kontingent 

  
Ad punkt 3 – Fremlæggelse af regnskab 



Regnskabet for 2016, der var godkendt af revisor, blev fremlagt og godkendt. Regnskabet er vedlagt 
referatet. 

  
Ad punkt 4 og 5 - Vedtagelse af kontingent samt indkomne forslag 
Det blev vedtaget, at kontingentet for medlemskab af grundejerforeningen skal stige med 100kr fra i år, 
altså til 400kr per grund.  
Bestyrelsens forslag om tilføjelse i vedtægterne om betaling af kontingentdato og metode for betaling af 
kontingent blev udførligt drøftet. Det blev besluttet, at bestyrelsen har bemyndigelsen til at formulere 
ændringen samt at kontingentet skal betales senest 1.november i år, 2017.  
 
Ad punkt 6 – Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Jon Møllebro og Rikke Stobbe blev valgt som medlemmer. Kate Flenting, Jan Grenov (med speciale i it, 
hjemmeside), Per Bøgebjerg Hansen og Malene Bayer blev valgt som suppleanter. 

  
Ad punkt 7/ Peter Mølgaard blev genvalgt som revisor. 

  
Ad punkt 8/ eventuelt. 
Hvis man ikke ønsker at få offentliggjort e-mail og telefonnr. på hjemmesiden, bedes man gøre 
opmærksom på dette (til Jan Grenov og bestyrelsen) 
Der vil komme et login og et password for at få adgang til personfølsomme data på hjemmesiden. Jan 
Grenov planlægger at opdatere hjemmesiden inden jul 2017. 

  
Der kom et forslag om at oprette en lille "gavekasse", så nye folk i foreningen (tilflyttere) kan få en 
velkomsthilsen. Gør gerne bestyrelsen opmærksom på, når der sker noget i vores område, da vi ikke ser og 
hører alt. Der var stemning for at gentage grillarrangementet næste sommer, så det er planen - formentlig i 
et tidsrum på ca. 3 timer, og måske en lørdag. 

  
Tak for fremmøde og engagement. 
På bestyrelsens vegne, Rikke Stobbe. 


